
Zápis ze zasedání Akademického senátu FIT VUT v Brně  

Zápis č. 21 (45) ze zasedání Akademického senátu FIT VUT 
v Brně konaného dne 27. 3. 2007 
  
Zasedání se konalo ve 13:00 hodin v zasedací místnosti CVT L116.  

Přítomni: Zendulka, Lampa, Kunovský, Meduna, Fučík, Křena, Kočí (od bodu 4), Vojnar, 
Beran, Letko, Hejč, Filip, Richter  

Omluven: - - -  

Hosté: Bouša, Eysselt, Paulíková  

 

Program: 

 Schválení programu jednání  

 Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

 Projednání a případné schválení návrhu Výroční zprávy o činnosti FIT v roce 
2006 (děkan prof. Hruška) 

 Projednání a případné schválení Disciplinárního řádu pro studenty FIT VUT 
v Brně (děkan prof. Hruška, proděkan Ing. Eysselt) 

 Projednání Výroční zprávy o hospodaření FIT za rok 2006 (proděkan 
Ing. Bouša)  

 Informace z KR VUT a KD FIT (doc. Zendulka)  

 Informace z AS VUT, RVŠ (doc. Kunovský, dr. Křena) 

 Různé 

 Stanovení termínu příštího zasedání AS FIT 

 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl doc. Zendulka, který na úvod přivítal mezi členy AS proděkana a tajemníka 
Ing. Boušu a proděkana Ing. Eysselta.  

Ad 1) Schválení programu jednání 

Program jednání AS FIT byl bez připomínek schválen.   

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

K zápisu č. 20 (44) ze zasedání AS FIT konaného dne 13. 2. 2007 nebyly žádné připomínky.  

Ad 3) Projednání a případné schválení návrhu Výroční zprávy o činnosti FIT v roce 2006 
(děkan prof. Hruška) 

Děkan prof. Hruška předložil AS FIT návrh č. 3/2007 na projednání a případné schválení 
Výroční zprávy o činnosti FIT v roce 2006, jedná se o českou verzi, na anglické se v tomto 
okamžiku pracuje. Návrh výroční zprávy byl zveřejněn v informačním systému fakulty, kde 
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měl každý možnost se s ním seznámit a případně jej připomínkovat.  

V rámci rozpravy nebyly k předloženému návrhu žádné připomínky. 

Hlasování 1  

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů se zdrželo a 0 hlasů proti.  

Usnesení 1  

AS FIT schvaluje Výroční zprávu o činnosti FIT v roce 2006 v předložené podobě.   

Schválený dokument je dostupný ve Skladu dokumentů v interní části informačního systému 
FIT a na veřejných www stránkách fakulty.  

Ad 4) Projednání a případné schválení Disciplinárního řádu pro studenty FIT VUT v Brně 
(děkan prof. Hruška, proděkan Ing. Eysselt) 

Děkan prof. Hruška předložil AS FIT návrh č. 2/2007 na projednání úprav Disciplinárního 
řádu pro studenty FIT VUT v Brně. Doc. Zendulka předal slovo proděkanu Ing. Eysseltovi, 
který seznámil členy AS s dosavadním průběhem schvalování a projednávání tohoto předpisu. 

Předseda LK AS FIT dr. Křena sdělil, že LK návrh projednala a následně děkan předložil 
upravený návrh se změnami doporučenými LK FIT. Dr. Křena stručně seznámil členy AS 
s hlavními úpravami.  

Legislativní komise doporučuje tento předpis ke schválení a k předložení Akademickému 
senátu VUT k projednání a případnému schválení.  

Doc. Zendulka vyzval členy AS k rozpravě. Ing. Lampa upozornil na čl. 9, odst. 3, ve kterém 
se uvádí, že student může být zastoupen zástupcem na základě plné moci, což by v budoucnu 
mohlo působit fakultě problémy a navrhl tento odstavec vypustit.  

Doc. Zendulka požádal právničku FIT, Mgr. Paulíkovou, o právní názor. Dle jejího právního 
výkladu vypuštění odst. 3, čl. 9 není problematické a není v rozporu s jinými předpisy. Fakt, 
že student může mít zástupce, plyne z jiných předpisů, ale současně disciplinární řád 
v takovém případě vyžaduje i osobní účast studenta. 

Doc. Zendulka nechal hlasovat o návrhu na vypuštění odst. 3, čl. 9 Disciplinárního řádu pro 
studenty FIT VUT v Brně.  

Hlasování 2  

Hlasovalo 13 členů AS FIT, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů se zdrželo a 0 hlasů proti.  

Usnesení 2  

AS FIT schvaluje návrh na vypuštění odst. 3, čl. 9 Disciplinárního řádu pro studenty FIT 
VUT v Brně: 

(3) Pokud je student v disciplinárním řízení zastoupen zástupcem na základě plné moci, 
doručuje se pouze zástupci prostřednictvím pošty. 

Dále Ing. Lampa upozornil na čl. 4, odst. 3, a navrhl z něj vypustit slovo „pořádek“. 
Doc. Zendulka nechal o tomto návrhu hlasovat.  

Hlasování 3  

Hlasovalo 13 členů AS FIT, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů se zdrželo a 0 hlasů proti.  

Usnesení 3  

AS FIT schvaluje návrh na vypuštění slova „pořádek“ v odst. 3, čl. 4 Disciplinárního řádu pro 
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studenty FIT VUT v Brně: 

Disciplinární řád pro studenty FIT VUT v Brně, článek 4, odst. 3  

Původní znění 

(3) Disciplinární komise ze svého středu zvolí předsedu, který řídí a organizuje činnost 
komise, zejména 
- svolává zasedání komise, 
- dohlíží na řádné obesílání účastníků disciplinárního řízení a na doručování písemností, 
- stanoví program a pořádek jednání komise, 
- dbá na řádné vedení protokolu o jednání, 
- určuje pořadí a způsob provedení navrhovaných důkazů, 
- rozhoduje o odročení jednání komise, 
- řídí a zaznamenává průběh hlasování, a další. 

Nové znění  

(3) Disciplinární komise ze svého středu zvolí předsedu, který řídí a organizuje činnost 
komise, zejména 
- svolává zasedání komise, 
- dohlíží na řádné obesílání účastníků disciplinárního řízení a na doručování písemností, 
- stanoví program jednání komise, 
- dbá na řádné vedení protokolu o jednání, 
- určuje pořadí a způsob provedení navrhovaných důkazů, 
- rozhoduje o odročení jednání komise, 
- řídí a zaznamenává průběh hlasování, a další. 

Doc. Zendulka nechal hlasovat o Disciplinárním řádu pro studenty FIT VUT v Brně jako 
celku.  

Hlasování 4  

Hlasovalo 13 členů AS FIT, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů se zdrželo a 0 hlasů proti.  

Usnesení 4  

AS FIT projednal a schválil návrh Disciplinárního řádu pro studenty FIT VUT v Brně s výše 
uvedenými změnami.  

Schválený dokument je uveden jako příloha č. 01 tohoto zápisu a je dostupný ve Skladu 
dokumentů v interní části informačního systému FIT. 

Doc. Zendulka schválený dokument předloží Akademickému senátu VUT k dalšímu 
projednání a případnému schválení.  

Doc. Zendulka poděkoval proděkanovi Ing. Eysseltovi za přípravu návrhu a Mgr. Paulíkové 
za pohotové poskytnutí právní pomoci a oběma za účast na zasedání AS FIT při projednávání 
tohoto bodu.   

Ad 5) Projednání Výroční zprávy o hospodaření FIT v roce 2006 (proděkana a tajemník 
Ing. Bouša)  

Doc. Zendulka předeslal, že tento bod budeme na dnešním zasedání pouze projednávat 
a schvalovat jej budeme až na některém dalším zasedání po projednání Ekonomickou komisí 
AS FIT. Poté předal slovo proděkanovi a tajemníkovi Ing. Boušovi, který členům AS na 
zasedání předložil návrh Výroční zprávy o hospodaření FIT v roce 2006 doplněný podrobným 
rozpisem čerpání ve struktuře stejné, jako mělo schválené rozdělení finančních prostředků na 
FIT na rok 2006. Ten členy AS FIT podrobně seznámil s jednotlivými položkami výroční 
zprávy a podal k nim odpovídající komentář. Celkově hodnotí Ing. Bouša hospodaření fakulty 



Zápis ze zasedání Akademického senátu FIT VUT v Brně  
 

v loňském roce jako velmi příznivé. Dále informoval, že pravidlo, které stanovovalo, že do 
30. 6. 2007 je nutné vyčerpat prostředky převedené z loňského roku do provozního fondu 
letošního roku, již neplatí, tudíž je doporučuje ponechat jako rezervu do roku 2008 resp. na 
případné dofinancování výstavby a rekonstrukce areálu Božetěchova 1/2 a prosí AS 
o vyjádření k tomuto návrhu.  

AS FIT podpořil návrh Ing. Bouši a doporučuje finanční prostředky z provozního fondu 
prozatím nečerpat a ponechat je jako finanční rezervu a provozní fond zachovat do roku 2008. 
AS FIT tímto projednal Výroční zprávu o hospodaření FIT v roce 2006 a schvalovat ji bude 
na svém příštím zasedání.  

V průběhu příštího týdne Ing. Bouša rozešle prvotní návrh rozdělení finančních prostředků na 
FIT na rok 2007 a Ekonomická komise AS FIT návrh projedná.  

Dále Ing. Bouša požádal AS o projednání a případné schválení návrhu čerpání finančních 
prostředků v době rozpočtového provizoria na potřeby pokrytí nákladů souvisejících 
s uskutečňováním výstavby a rekonstrukce areálu Božetěchova 1/2 v rozsahu cca 3 milióny 
Kč a to následovně: 

Z Fondu rozvoje investičního majetku (FRIM) 2,5 miliónů Kč 

   doplnění měření a regulace      1 milión Kč 
   nádoby         250 tisíc Kč 
   vnitřní rozvody užitkové vody      150 tisíc Kč 
   rozšíření strukturované kabeláže v areálu Božetěchova 2  500 tisíc Kč     
   nerozdělená finanční rezerva na pokrytí účelových výdajů 

souvisejících s výstavbou a rekonstrukcí Bož 1 /2     600 tisíc Kč 

Z provozních prostředků roku 2007 

   doplnění nábytku na Božetěchově 1     500 tisíc Kč 
 

Celkem FRIM + provozní prostředky 2007   3 milióny Kč  

Hlasování 5  

Hlasovalo 13 členů AS FIT, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů se zdrželo a 0 hlasů proti.  

Usnesení 5  

AS FIT schvaluje návrh čerpání finančních prostředků v době rozpočtového provizoria 
z Fondu rozvoje investičního majetku v rozsahu 2,5 miliónu Kč a z provozních prostředků pro 
rok 2007 v rozsahu 500 tisíc Kč na jmenovité akce dle výše předloženého návrhu Ing. Bouši. 

Doc. Zendulka poděkoval Ing. Boušovi za poskytnuté informace a za jeho účast na zasedání 
AS FIT. 

Ad 6) Informace z KR VUT a KD FIT 

Informace z kolegia rektora a z kolegia děkana jsou k dispozici v zápisech a na WWW 
stránkách školy a fakulty.  

Ad7) Informace z AS VUT, RVŠ (doc. Kunovský, dr. Křena) 

Doc. Kunovský podal informace z jednání Akademického senátu AS FIT dne 27. 3. 2007 
a sdělil, že oba dva návrhy AS FIT na projednání AS VUT (úprava Statutu FIT a Volební 
a jednací řád AS FIT) byly schváleny. 

Další podrobné informace ze zasedání Akademického senátu VUT a Rady VŠ jsou 
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k dispozici v zápisech na WWW stránkách školy a RVŠ. 

Ad 8) Různé 

Bez požadavků do zápisu.    

Ad 9) Stanovení termínu příštího zasedání 

Příští řádné zasedání AS FIT se bude konat v úterý 15. 5. 2007 ve 13:00 hodin v zasedací 
místnosti CVT L116.  

 
Zapsala: Eva Svánovská, DiS. 
 
doc. Ing. Jaroslav Zendulka, CSc., předseda AS FIT v.r. 
 
Bc. Zdeněk Letko, předseda studentské komory AS FIT v.r. 


